
1 

 

 Zasadnutie Výkonného výboru SGF 

27.6.2018, Bratislava 

Zápis č. 4 

 

 
Dátum: 27.6.2018, Bratislava 

Prítomní: Ján Novák, Stanislav Kútik, Martin Zvalo, Oľga Kyselovičová, Lucia 

Selecká 

Ospravedlnení: Monika Šišková, Silvia Rohlíčková, Diana Dobrucká 

Prizvaní: Kristína Slivoňová  

Zápis spracovala: Oľga Kyselovičová 

Skontroloval: Ján Novák  

 

Zasadnutie VV SGF otvoril prezident SGF Ján Novák.  

  

Program: 

1. Kontrola zápisu a uznesení 

2. Čerpanie rozpočtu k 27.6.2018 

3. Vyhodnotenie MS ŠA 

4. Vyhodnotenie MEJ MG 

5. Vyhodnotenie MM SR ŠG žien a junioriek 

6. Stav prípravy na  ME a MEJ ŠG M a Ž 

7. Organizácia prípravy EUROGYM  

8. Klasifikačný poriadok 

9. Nominácie 

10. Riešenie disciplinárneho priestupku 

11. Rôzne 

 

1. Kontrola zápisu a uznesení  

 

Novák Výkonnostné triedy zaslali predsedovia sekcií včas a sú samostatným 

bodom programu dnešného zasadnutia. 

 

 

 

 

Žiadosti o zaradenia Michňáka a Mokošovej do rezortných stredísk: 

Z Ministerstva vnútra pre nedostatok miesta nemôžu byť zaradení. 

Mokošová – od 1.7. v pracovnom pomere s NŠC. Po podpísaní zmluvy 

bude zrušená amatérska zmluva k 30.6. 2018. 

Pošleme žiadosť na Duklu BB pre Michňáka. 

Odmena pre ontrolórku SGF bude  na základe informácie od hlavnej 

kontrolórky hradená zo Se SGF. 

 

Zvalo Mokošovej k podpisu zmluvy pomohli veľmi dobré výsledky na SP. 

Navrhuje počkať s rušením finančnej pomoci zo SGF pre Mokošovú. Na 

septembrovom zasadnutí VV SGF prehodnotiť pomoc podľa výšky 

príjmu z NŠC. 

U/12/2018 VV SGF ukladá prezidentovi SGF Jánovi Novákovi zvolať stretnutie 

predsedov sekcií ŠG - M, Ž, ŠA a MG s trénermi RGCTM 

a potencionálnymi s trénermi RGCTM z klubov, ktoré si dali žiadosť 

o zriadenie RGCTM. 

T: 27.6.2018                                                        Z: J. Novák 

 

RGCTM – Plánovaná schôdzka s RGCTM sa presúva na termín ďalšieho 

zasadania VV SGF (5.9.2018) z dôvodu lekárskeho vyšetrenia prezidenta 
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SGF dňa 27.6. 

Novák Oslavy 100. výročia založenia ČSR – s prezidentom ČGF sme sa dohodli 

na programe. Spracované je logo, hlavičkový papier, odznak. 

U/14/2018 VV SGF ukladá prezidentovi SGF Jánovi Novákovi zabezpečiť 

rozposlanie pozvánok na podujatie. 

T: 15.7.2018                                                        Z: J. Novák 

U/15/2018 VV SGF ukladá členom VV zaslať zoznam navrhovaných pozvaných 

hostí na podujatie. 

T: 9.7.2018                                                        Z: členovia VV 

 

 

2. Čerpanie rozpočtu k 27.6.2018 

 

Novák Informoval o čerpaní rozpočtu, ktoré je v súlade s plánom. 

V súťažiach v MG platíme veľký počet rozhodkýň na každej súťaži - je 

potrebné to prehodnotiť a zjednotiť s ostatnými Sekciami 

Rezerva SGF: zatiaľ sa čerpalo 2500,-€, zostatok cca. 40 000,-€ 

U/16/2018 VV SGF ukladá predsedom sekcií sledovať čerpanie rozpočtu a v prípade 

problémov upozorniť na to ekonómku SGF. 

T: priebežne                                                        Z: predsedovia sekcií 

 

3. Vyhodnotenie MS v ŠA 

 

Kyselovičová MS boli z hľadiska organizačného zabezpečené veľmi dobre. Lamošová 

bola pripravená na to, aby sa umiestnila do 10. miesta, žiaľ drobné 

zaváhanie na konci zostavy ju pripravilo o lepšie hodnotenie a tak vlastne 

obhájila postavenie z roku 2014 – 21. miesto. Brestovská – 40. miesto, 

potrebuje ešte pracovať a získať skúsenosti na medzinárodných pretekoch. 

Správa trénera je súčasťou zápisu. 

Novák Počas celých pretekov neboli žiadne problémy. Výprava bola kompaktná. 

Niki Szabóová v pozícii trénerky odviedla dobrú prácu. 

 

4. Vyhodnotenie MEJ MG 

 

Novák Pre neprítomnosť predsedníčky sekcie, prečítal správu vedúcej delegácie. 

Správa je súčasťou zápisu. 

 

5. Vyhodnotenie MM SR ŠG žien a junioriek 

 

Kútik Preteky mali veľmi dobrú úroveň z hľadiska organizácie. Takisto aj 

medzinárodná konkurencia bola veľmi kvalitná, gymnastky si na 

pretekoch ešte plnili nominačné kritériá na MEJ a ME. Pohár starobylej 

Trnavy – žiačky Gondová, Surmanová ukázali výkonnostný nárast. 

Zvalo  Organizácia aj priebeh boli na veľmi dobrej úrovni. Návrh do budúcnosti 

– medzi súťažou junioriek a senioriek zaradiť menšiu prestávku, aby 

seniorky mali čas na tréning na pretekovom náradí v hale. Preskok je 

trochu krátky, upraviť bradlá.  

Vyhlasovanie kategórie kadetiek Majstrovstvá SR nebolo v rozpise. 

Kútik O vyhlasovaní M SR sme informovali. 

Novák Organizácia pretekov je každoročne náročnejšia. Organizovali sme 

jubilejný 50. ročník Pohára starobylej Trnavy. Žiaľ zlyháva podiel sekcie 

žien na organizácii podujatia, predovšetkým pri zabezpečovaní kvalitnej 

zahraničnej konkurencie. KGŠ Slávia Trnava venoval pretekárkam už 
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jedenásty rok 5 000 EUR ako ceny pre víťazov a zabezpečil sadu náradia 

z firmy Spieth za 13 244 Eur (zapožičanie a doprava).  

U/17/2018 VV SGF ukladá predsedovi sekcie ŠG-Ž doriešiť problematiku 

s vyhlasovaním kategórie kadetiek Majstrovstvá SR a informovať 

o záveroch na ďalšom zasadnutí VV. 

T: 5.9.2018                                                       Z: S. Kútik 

 

6. Stav prípravy na ME a MEJ ŠG M a Ž 

 

Kútik Príprava prebieha podľa plánu vrátane súťaží. Kombinujeme prípravu 

v klube a s reprezentačnou trénerkou v Detve. Rokujeme ešte 

s maďarskou federáciou ohľadne prípravy v Gyori. Zaznamenali sme 

zranenie Valaštiakovej. Družstvo junioriek sa žiaľ zo zdravotných 

problémov rozpadlo. Nakoľko letenky ako aj ubytovanie už boli zaplatené 

navrhujem, aby sa ME zúčastnili aj klubové trénerky na vlastné náklady: 

Pýchová, Lehotová. 

Novák Plánovanie musí byť na takéto podujatie iné. Napriek tomu, že sa práca 

v sekcii veľmi zlepšila, niektoré preteky a sústredenia neboli plánované 

v dostatočnom predstihu v horizonte jedného roka. 

Zvalo Navrhol aby cestovala na ME aj náhradníčka Vydureková. Bolo by to pre 

ňu motivačné. 

Michňák: doriešili sme prípravu na OH, po pohovoroch a vysvetľovaní z 

viacerých strán sa pustil do práce, cvičí celý viacboj, na ME ho chce 

predviesť, pomáha mu aj športový psychológ, využíva regeneráciu. Na SP 

v Osijekui Koper dosiahol dobré výsledky, 7. a 4. miesto. 

Nemčovič: jedenkrát splnil limit na MEJ, druhýkrát mu chýbalo 0,7 

desatín, v príprave na MEJ sa stále zlepšuje má len 15 rokov, je prvý rok v 

jun. kategórii 

Kútik Navrhujem, aby s výpravou vycestoval dodatočne aj fyzioterapeut. 

Novák Vyslanie fyzioterapeuta nie je na základe pravidiel UEG už teraz možné. 

 

7. Organizácia prípravy EUROGYM  

 

Novák Pre neprítomnosť predsedníčky sekcie stručne informoval o organizácii, 

ktorá prebieha podľa plánu.  

 

8. Klasifikačný poriadok 

 

Novák Všetci predsedovia sekcií zaslali klasifikačné poriadky. 

 VV SGF schválil klasifikačné poriadky pre všetky sekcie. 

U/18/2018 VV SGF poveruje Se zverejniť klasifikačné poriadky na web stránke 

SGF. 

T: ihneď                                                       Z: M. Šišková 

 

9. Nominácie 

 

ME a MEJ Glasgow 

/ GBR 

2.-12.8.2018 

Seniorky: Mokošová, Kalamárová, Takáčová, Bunce, Kuklovská (náhr. 

Vydúreková) 

Juniorky: Pýchová, Ušáková 

Tréneri: Krekáňová, Kútik, Zvalo 

Rozhodca: Cerovská, Kremnická 

Vedúci výpravy: Novák 

Team manažér: Šišková 
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Účasť na vlastné náklady: Mariana Némethová-Krajčírová, Mária   

                                          Pýchová 

UEG kemp 

a trénerský kurz 

Latina / ITA  

8.-14.7.2018 

Pretekárky: RÚ 50% účastníckeho poplatku SGF - Solárová, Farkašová, 

Ábelová, Adámeková, Sivá, Molnárová, Lucia Kanožayová; ostatné – 

náklady kluby - Koprdová, Blisková, Uhlíková, Balážová, 

Prokopčáková.  

Trénerky: Tomková (zodpovedná trénerka) – 100% náklady SGF, 

Muchová  (asistent trénera) – 50% účastníckeho poplatku SGF, Šanková 

– náklady klubu.  

Kurz – Bednáriková – 100% účastníckeho poplatku SGF 

Expert UEG – Kyselovičová – náklady UEG 

Svetový pohár 

Plovdiv / BUL 

26.-28.10.2018 

Pretekárky: 1 - Lamošová 

Tréner 1- Szabóová 

Rozhodca 1 - Kyselovičová 

Open Cup Plodiv / 

BUL 

26.-28.10.2018 

Pretekárky: Členky RÚ – 50% nákladov SGF - Brestovská Marcela, 

Sýkorová, Solárová, Farkašová, Veľká, Molnárová; ostatné – na náklady 

klubu – Kovalčíková, Perečinská, Adamovičová 

Rozhodca – 1 

Tréner 1 - Perečinská 

Sústredenie Gyor / 

HUN  

9. – 15.7.2018 

Pretekári: Nemčovič, Michňák,  

Pretekárky: Mokošová, Bunce, Kalamárová, Pýchová, Vydureková, 

Takáčová, Kuklovská, Ušáková, Pýchová 

Tréneri: Krištof, Zvalo, Kútik, Krekáňová 

MS – muži Doha 

/QAT 

25.10.-3.11.2018 

Pretekári: Michňák, 

Tréner: Krištof,  

Fyzio - 1 (Ľubor Holý) 

Rozhodca - Ľuboš Rupčík – nominovaný FIG 

Vedúci výpravy: 1 (ŠGM, ŠGŽ) 

MS – ženy 

Doha/QAT 

25.10.-3.11.2018 

Pretekárky: Družstvo žien (5 pretekárok) 

Tréneri: Krekáňová, Zvalo, Kútik,  

Rozhodkyne: Zuzana Cerovská 

Fyzioterapeut: 1 (Ľubor Holý) 

SP Szombathely / 

HUN   

21.-23.9.2018 

Pretekári: Michňák, Mokošová + 1 

Rozhodca - 2, tréner - 2 

SP Cottbus / GER 

22.-25.11.2018 

Michňák, Mokošová 

Rozhodca - 2, tréner - 2 

Medzin. preteky 

Cottbus / GER 

22.-23.9.2018 

Juniori: Antalec, Nemčovič,  

Žiak:  Piasecký 

Tréner: 1 

Rozhodca: 1 

SP Paríž, 28-

30.9.2018  

Mokošová, tréner, rozhodca 

Africké hry  

mládeže – Alžír / 

ALG  

17.-22.7.2018 

Rozhodca: Kyselovičová  

FIG Coaches 

Academy Baku / 

AZE 

12.-22.8.2018 

FIG expert: Kyselovičová 

Dornbirn / AUT – 

Info stretnutie SG 

Novák, Šišková, Krajňák. 
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27.-30.9.2018 

SP MG Kazaň 

24.-26.8.2018 

Tréner: Tatiana Motolíková, Ľubov Kilianová 

Seniorky: Xenia Kilianová, Kristína Semanová  

MS MG 

10.-16.9.2018 

Vedúca delegácie: Silvia Rohlíčková 

Tréner: Tatiana Motolíková 

Seniorky: Xenia Kilianová - (4-boj), Kristína Semanová (4-boj), Jana 

Duchnovská (2-boj) 

 

AEON Cup Tokyo 

27.-30.9.2018 

VV SGF súhlasí s účasťou na náklady klubov. 

U/19/2018 VV SGF schvaľuje predložené nominácie. 

 

 

10. Riešenie disciplinárneho priestupku 

 

Novák Disciplinárna komisia zamietla  odvolanie Piaseckého 

 Ďalší postup: VV SGF na ďalšom zasadnutí zvolí trojčlennú komisiu,  

ktorá definitívne ukončí tento prípad. 

 

 

 

11. Rôzne 

 

Novák 27.-30.9. sa v Dornbirne uskutoční 2. informačné stretnutie Svetovej 

Gymnaestrády. 

V spolupráci s prezidentom  FIG a generálnym tajomníkom FIG som 

zabezpečil novú podlahu pre sekciu AER v hodnote cca 25 000 EUR. 

Podlaha bude dodaná darom od firmy Spieth v najbližšom čase. 
 

Kútik Kvalifikácia na YOG nedopadla podľa našich predstáv. Pýchová mohla 

pohodlne urobiť výsledok, ktorým by sa kvalifikovala. Pracujeme ďalej. 

 Slovenský pohár Detva – výborná účasť, základňa je. 

Kyselovičová Predložila rozpisy na schválenie: 

22.9. – SP Nové Zámky 

delegát bude doriešený čo najskôr 

 Zmena termínu 4. kola PF Bratislava – 10.-11.11. 

 Momentálne nemáme organizátora pre 20. ročník MM SR – Slovak 

Aerobik Open. 

Zvalo Poďakoval SGF za dodanie veľmi peknej výstroje na preteky od firmy 

Atak. Požiadal o dodanie viac ks tričiek, nakoľko akcie ako ME a MS sú 

viacdňové. Požiadal o výstroj aj pre rozhodcov. 

Požiadal o nákup Sekcia muži: kôň a mostík Spieth (mäkký), zo Sekcie 

žien kladinu Spieth (soft). 

Novák pozrieť rozpočet Sekcií a ak to vychádza, tak by sme to objednali cez 

kluby a refakturovali zo SGF. Náradie nemôže presahovať cenu 1 700,-€  

 

 

 

Ďalšie zasadnutia VV SGF sa uskutočnia 5.9.2018 o 15:00 v Bratislave. 


